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JUDEȚUL TIMIȘ 
CONSILIUL JUDEȚEAN   
Nr. 4555/19.02.2024 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în ședința extraordinară a plenului  

Consiliului Județean Timiș din 19 februarie  2024 
 

                            
 
          Domnul președinte Alin-Adrian Nica 

Doamnelor și domnilor, 
Declar deschisă ședința extraordinară a Consiliului Județean Timiș și vă anunț că sunt 

prezenți la ședință un număr de 35 consilieri județeni din totalul de 36 consilieri județeni în funcție. 
Lipsește doamna consilier județean Luca Bianca.  

Ședința se desfășoară online în sistem videoconferință, prin intermediul aplicației electronice 
Cisco Webex Meetings, cu participarea consilierilor județeni. 

Caracterul public al ședinței este asigurat in conformitate cu prevederile art. 138 din 
Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, prin accesul 
persoanelor interesate la proiectele de hotărâri, sens în care toate  materialele ce urmează a fi 
supuse dezbaterii au fost postate pe site-ul instituției, și prin accesul la procesul-verbal al ședinței. 
De asemenea ședința poate fi urmărită și online pe pagina de facebook a consiliului județean. 

Ședința a fost convocată prin Dispoziția nr. 100/15.02.2024 și ordinea de zi a ședinței a fost 
adusă la cunoștință publică prin publicarea pe site-ul propriu, comunicare către mass-media și prin 
postarea pe tabletele consilierilor județeni. 

Ordinea de zi a ședinței este următoarea:  
1.  Proiect de hotărâre nr. 46/15.02.2024 privind aprobarea declanșării procedurii de 

expropriere pentru obiectivul de utilitate publică „Modernizare DJ  691, sector Nod de 
descărcare A1 - limită Județ Arad”. 
Inițiator: Alexandru-Constantin Proteasa vicepreședintele Consiliului Județean Timiș 

 
2.  Întrebări, interpelări, informări. 

 
  Dacă sunt observații cu privire la ordinea de zi? Dacă nu, supun la vot proiectul ordinii de zi. 
  Procedură de vot pentru proiectul ordinii de zi, vă rog.  

Consiliul Județean Timiș a aprobat ordinea de zi  cu  un vot  “pentru” din partea domnului 
președinte Alin-Adrian Nica și 30 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni 
Bădina Nicu,  Blaga Lucian,  Bojin Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-Alexandra, 
Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, Dobra 
Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  Alexandru-Adrian, 
Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș 
Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Proteasa Alexandru-Constantin, 
Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu 
Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 

Nu au votat: Caplat Alexandru, Popescu Marin, Moruș Vasile. 
 
  Înainte de a trece la dezbaterea  punctelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun la vot 
procesul verbal al ședinței extraordinare din 8 februarie 2024.  
  Procedură de vot pentru procesul verbal, vă rog. 



 
 

2 
 

Consiliul Județean Timiș a aprobat procesul verbal  cu  un vot  “pentru” din partea domnului 
președinte Alin-Adrian Nica și 29 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor consilieri județeni 
Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, Ciurlea Sorina-
Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu Aura-Codruța, 
Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Korman Valentin, Lazăr 
Ioan–Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, 
Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă 
Elena, Șendroiu Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-
Grigore și o abținere din partea domnului consilier județean Iovescu  Alexandru-Adrian. 
 Nu au votat: Caplat Alexandru, Popescu Marin, Moruș Vasile, Sorincău Ioan 
 
 

Punctul nr. 1 - Proiect de hotărâre nr. 46/15.02.2024 privind aprobarea declanșării 
procedurii de expropriere pentru obiectivul de utilitate publică „Modernizare DJ  691, sector 
Nod de descărcare A1 - limită Județ Arad”. 
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Proiectul de hotărâre a fost avizat favorabil în ședința comună a comisiilor de specialitate 
ale Consiliului Județean Timiș.  
  Dacă sunt intervenții? 
  Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  
  Procedură de vot pentru proiectul de hotărâre, vă rog. 

Consiliul Județean Timiș a aprobat proiectul de hotărâre  cu  un vot  “pentru” din partea 
domnului președinte Alin-Adrian Nica și 32 voturi „pentru”  din partea  doamnelor/ domnilor 
consilieri județeni Andea Petru, Bădina Nicu,  Blaga Lucian, Bojin Mihăiță, Calescu Mihaela-Maria, 
Ciurlea Sorina-Alexandra, Cocean Liviu-Marius, Costa Cosmin-Lăscuț, Cotețiu Andrei, Danielescu 
Aura-Codruța, Dobra Călin-Ionel, Grigoroiu Eugeniu, Hiticaș Marius, Idolu Iulian-Daniel, Iovescu  
Alexandru-Adrian, Korman Valentin, Lazăr Ioan–Cosmin, Marian Laurențiu Vasile,  Micicoi 
Cornelia-Elena, Mihăieș Petre, Moș Cristian-Alin, Olajos Jani-Raul, Petrescu Balint, Popescu 
Marin, Proteasa Alexandru-Constantin, Sarmeș Dan-Ion, Samoilă Elena, Sorincău Ioan, Șendroiu 
Vlad-Ioan, Tămaș Dănuț-Petrișor, Țecu Alexandra-Viviana, Timiș Laurențiu-Grigore. 
  Nu a votat domnul Moruș Vasile.  
 
 
  Punctul 2 al ordinii de zi – Întrebări, interpelări, informări 
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Vă aduc la cunoștință faptul că aveți la dispoziție in format electronic: 

1. Informare privind situațiile prevăzute de lege privind conflictele de interese și 
incompatibilități în care se pot afla consilierii județeni. 
Dacă sunt intervenții la acest punct de pe ordinea de zi? 

   
  Dacă dorește cineva să ia cuvântul la acest punct? 
 
  Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
  Da, domnule președinte, cu tot dragul aș vrea să vă întreb care este stadiul la proiectul 
despre care am discutat anterior legat de regiunea gastronomică europeană. Mai știți ceva de 
acest proiect? Ar trebui să avem un proiect de hotărâre al consiliului județean de aprobare a unui 
protocol cu Horetim și Universitatea Știițele Vieții.  
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  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Da, lucrăm la proiect. Când toate materialele vor fi gata vom veni în plenul consiliului 
județean. Eu estimez că mai durează câteva săptămâni. Sper ca luna viitoare să aprobăm în plenul 
consiliului județean.  
 
  Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
  Rugămintea mea este, dacă puteți, să-l mai informați și pe domnul Iovescu care a avut 
inițiativa aceasta și chiar l-ați felicitat în ședință pentru inițiativa domniei sale, despre stadiul 
acestor pregătiri. Timpul trece foarte repede și ar fi păcat să ratăm o chestiune atât de importantă.  
 
  Domnul vicepreședinte Alexandru-Constantin Proteasa 
  Da, domnule Sorincău, bid book-ul este deja pregătit. Colega noastră, Ruxandra Adam de la 
Biroul de promovare a turismului și evenimente, împreună cu cei de la Asociația de turism lucrează 
și vom intra cât mai curând în plen pentru aprobările necesare.  
 
  Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
  Da, dar repet, că nu ar fi lipsit de importanță să-l anunțați și pe domnul Iovescu din când în 
când și eventual să-l și consultați.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Domnule Sorincău noi consultăm pe toată lumea. Acum, invitații speciale și comunicări  în 
particular, în mod deosebit, nu facem cu niciun consilier județean. La fel ca și dumneavoastră, vor 
primi toți consilierii județeni aceleași informări.  
  
  Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
  Da, dar s-ar putea să fi avut anumite întâlniri la care era bine să-l invitați și pe  domnul 
Iovescu. Asta dacă înțelegeți ce vă spun.  
 
 Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Am înțeles. Orice consilier județean este liber să participe la orice întâlniri pe care noi le 
organizăm și care sunt deschise pentru toată lumea, pentru public.  
 
  Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
  Așa este dar nu se știe când se deschide ușa.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Momentan nu am ținut întâlniri deschise publicului. Când o să le ținem atunci o să fie invitați 
toți consilierii județeni și nu doar domnul Iovescu.  
 
  Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
  Mă iertați dar consilierii județeni nu sunt public, ci totuși sunt legislativul consiliului județean. 
Nu puteți considera consilierii județeni - public, pentru că până la urmă sunt colegii dumneavoastră.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Știu domnule Sorincău, dar și dumneavoastră știți foarte bine că  autoritatea deliberativă și 
autoritatea executivă într-o unitate administrativ teritorială au atribuții separate și nu există 
subordonări sau chestiuni de acest gen. Prin urmare, ședințele de lucru pe care autoritatea 
executivă le are sunt închise. Pot fi deschise doar dacă consideră că poate să primească pe 
cineva din exterior care poate să îmbunătățească rezultatele acelei reuniuni, iar când se ia o 
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decizie atunci se comunică public, inclusiv către autoritatea deliberativă prin promovarea unui 
proiect de hotărâre.  
  Acest proiect privind regiunea gastronomică europeană se va depune de către Asociația de 
dezvoltare și promovare a turismului având ca partener consiliile județene.  
  Din acest motiv vă spun că mai sunt câteva chestiuni de făcut, și anume să vedem dacă 
mergem singuri ca Timiș – regiune gastronomică sau în parteneriat cu Caraș să facem - Banat 
regiune gastronomică. Deci mai sunt chestiuni de discutat și nu trebuie să forțăm lucrurile până nu 
avem ceva de comunicat.  
   
 Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
  Domnule președinte am lucrat atâția ani împreună și cunosc legea. Poate nu atât de bine ca 
dumneavoastră, dar știu că nu există subordonare între cele două autorități, însă  un pic de respect 
poate exista.  
  Vă mulțumesc frumos și vă doresc o zi minunată.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Mulțumesc domnule Sorincău. Nu o luați în nume de rău. Sigur că există respect și 
apreciem de fiecare dată când consilierii județeni doresc să se implice, dar implicare cu forța nu e 
bună. Sunt anumite momente care trebuie să fie separate așa cum prevede legea.  
   
  Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
  Da, dar având în vedere că domnul Iovescu a fost inițiatorul… 
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Nu domnul Iovescu a fost inițiatorul ci Horetim-ul a fost inițiator. Eu personal am avut discuții 
cu doamna Macri încă de acum un an și jumătate. Deci, cu mult înainte să vină domnul Iovescu cu 
acea propunere  și să forțeze intrarea în consiliul județean ca și discuții pe seama acestui proiect. 
Știu exact la ceea ce vă referiți și ce doriți să propuneți. Mulțumesc.  
  Dacă mai sunt alte discuții? 
 
  Domnul consilier județean Ioan Sorincău  
  Vă rog să-mi mai permiteți să intervin pentru că aș vrea să știu  de ce nu ați băgat în 
consiliu dacă acum un an și jumătate v-ați întâlnit cu doamna Macri.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Am anunțat și public că nu se poate băga în consiliu. Nici acum nu o putem băga în consiliu 
dacă nu este pregătită așa cum trebuie. Am anunțat-o public această inițiativă înainte ca domnul 
Iovescu să vină cu acea propunere în plenul consiliului județean. Căutați articolele din ziar și veți 
găsi declarația mea.  
 
 Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
  Am găsit multe declarații de-ale dumneavoastră.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Știu domnule Sorincău. Colegii de la PSD  încercați să confiscați o astfel de inițiativă și să 
vă asumați paternitatea la ceea ce de fapt nu ați participat.  
 
 Domnul consilier județean Ioan Sorincău 
  Bine, atunci vă lăsăm dumneavoastră maternitatea.  
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  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Mulțumesc și apreciez spiritualitatea.  
 
 Domnul consilier județean Alexandru-Adrian Iovescu 
  Domnule președinte, dacă îmi permiteți, doresc să iau cuvântul. 
     Am văzut că ne acuzați că noi încercăm să confiscăm anumite demersuri. Noi nu încercăm 
să confiscăm nimic ci vrem să vă aducem la cunoștință faptul că noi, grupul consilierilor județeni 
PSD Timiș, suntem deschiși la orice implicare pentru a ajunge cu acest obiectiv al regiunii 
gastronomice europene cât se poate de repede la depunerea unei candidaturi.  
  Am încercat să fac toate demersurile posibile ca să punem cât se poate de repede pe masa 
colegilor din plenul consiliul județean o astfel de hotărâre și vrem să tragem un semnal de alarmă 
că lucrurile se mișcă într-un mod foarte încet și ar trebui să avem un alt tip de dinamism în 
elaborarea proiectelor de consiliul județean și să avem o dinamică mai mare mai ales pentru acest 
proiect, ținând cont de faptul că termenele sunt destul de scurte.  
  Noi am spus de la început că este un efort comun pe care trebuie să-l facem și cred că ar 
trebui ca toți factorii politici să fie implicați în acest demers pentru că este un demers pentru întreg 
județul nostru și pentru întreaga noastră regiune.  
  Repet, avem nevoi de dinamism și o dinamică mult mai mare pentru a elabora un astfel de 
proiect de hotărâre. Noi, grupul consilierilor județeni PSD,  am depus un proiect de hotărâre anul 
trecut. Am avut anumite discuții și, sigur am așteptat să luați deciziile corecte pe care 
dumneavoastră le vedeți ca să inițiem un astfel de proiect. Timpul, așa cum a spus și domnul 
Sorincău, trece și trece în defavoarea candidaturii județului Timiș pentru o regiune gastronomică 
europeană.  
  Nu vrem să confiscăm nimic ci vrem doar ca acest demers să fie de succes și el să se 
întâmple cât se poate de repede. Mulțumesc. 
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Dacă mai sunt alte intervenții? 
 
  Domnul consilier județean Petre Mihăieș 
  Domnule președinte, dincolo de paternitatea și maternitatea unui proiect, care sunt 
importante, nu zic că nu, eu știu că toată lumea care este acum în consiliul județean, dincolo de 
partidul din care face parte, este de acord cu acest proiect care este foarte important.  
  Cred că este foarte importantă chestiunea aceasta să-l extindem la nivelul banatului și să 
nu-l lăsăm la nivelul județului Timiș. Și tot din experiență constat că este importantă și hotărârea pe 
care o votezi, dar cel mai important este, la urma urmei, cine chiar face lucrurile care sunt 
prevăzute în zeci de hotărâri. O fi și birocrația care ne împiedică, eu am observat acest lucru în cei 
3 ani și jumătate, de când sunt în consiliul județean, dar cred că și  noi trebuie să ne mobilizăm mai 
mult și orice semnal care vine din partea colegilor mei eu consider că este bun și cred că este un 
imbold pentru cei din executiv care chiar au obligația și disponibilitatea timpului să facă lucrurile.  
  Deci, suntem de acord cu un proiect care este foarte bun și haideți să-l mișcăm puțin mai 
repede, să nu ratăm ocazia, că e ceva important. Mulțumesc frumos.  
 
  Domnul consilier județean Jani-Raul Olajos 
  Eu ascult cu atenție și îngrijorare, ca să citez din clasici. E foarte frumos, e an electoral. 
Domnule președinte, recomandarea mea este să predați proiectul PSD-ului și USR-ului, să-și facă 
poze, să taie panglici, oricum este an electoral.  
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  Dumneavoastră vă stresați  acolo puțin cu munca și alți să selecteze beneficiile publice, ca 
să meargă bine, să nu fie rău, etc. Aceleași discurs de 30 de ani de care cred că oamenii s-au 
săturat.  Mulțumesc.  
 
  Domnul consilier județean Nicu Bădina 
  Domnule președinte, este luni dimineața și este bine de apreciat că dacă de luni dimineața 
asistăm la glume și la declarații din astea haioase ne merge săptămâna bine.  
Dumneavoastră ne spuneți că PSD-ul confiscă un proiect, dar în cuvântul anterior pe care l-ați avut 
ați spus că nu există, este în lucru și peste câteva săptămâni o să auzim de el.  
  Deci, dacă nu există, este în lucru,  ce să confiscăm? 
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  A fost o întrebare, domnule Bădina? Vreți un răspuns? 
 
  Domnul consilier județean Nicu Bădina 
  Nu, nu vreau un răspuns. Este o întrebare, dar nu vreau un răspuns. Mă tem că acest 
proiect o să ajungă în dezbatere sau pregătire până la comasare și atunci naște alte discuții. E mai 
bine să ne oprim aici pentru că mișto-ul și glumele nu stau bine unui președinte.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Mulțumesc domnule Bădina că aveți grijă de ținuta mea publică și, într-adevăr nu îmi stau 
bine mișto-urile, dar nici dumneavoastră, colegii de la PSD, nu vă stau bine mișto-urile. 
   
  Domnul consilier județean Nicu Bădina 
   Am văzut că asta vă deranjează mereu. Atunci când aveți o discuție cu o persoană, 
dumneavoastră sunteți atât de priceput și aveți o vastă inteligență că vă referiți la toată lumea. Eu 
zic că dacă vreți ca o comunicare să fie constructivă, tête-à-tête,  vocal-vocal  dați-vă răspuns și nu 
mai aruncați așa, grupul PSD. Dacă eu vreau să vorbesc de grupul PNL în ultimul mandat și până 
în prezent cred că îmi ajunge o săptămână.  
 
  Domnul președinte Alin-Adrian Nica 
  Am înțeles domnule Bădina.  
  Se pare că nu vrem să despărțim și să facem un nou record ca fiind cea mai scurtă ședință 
extraordinară a consiliului județean și fiecare avem chef de vorbă.  
  Dacă mai sunt și alte intervenții? Dacă nu mai sunt, dragi colegi eu vă mulțumesc pentru 
participare și pentru energia de care am dat dovadă cu toții  acum la început de săptămână. Vă 
doresc să folosiți această energie în mod constructiv. Vă doresc mult succes în activitatea 
dumneavoastră și multă sănătate.  
  Dată fiind epuizarea ordinii de zi, declar închise lucrările ședinței extraordinare a Consiliului 
Județean Timiș. Mulțumesc tuturor pentru participare. Vă doresc o săptămâna plăcută.  

 
         PREŞEDINTELE                                                     SECRETARUL GENERAL                                           
CONSILIULUI JUDEȚEAN TIMIȘ,                                      AL JUDEȚULUI TIMIȘ 
          Alin-Adrian N ICA                                                   Ioan-Dănuț ARDELEAN 

 
 
 
              Întocmit                                                                                                         

INSPECTOR DE SPECIALITATE IA   
                                                                                                                                                                                                            Aurelia CAUC                                                                                                                  


